
DATATEKNIKSEKTIONEN INOM TLTH
SEKTIONSSTYRELSEN

Styrelsemötesprotokoll
2008–05–20

Protokoll styrelsemöte S14

Närvaro: Erik Iveroth Ordförande
Jonatan Jonsson Sekreterare
Jonas Hansson Cafémästare
Simon Kämpe Sexmästare
Henrik Andersson Överphös
Johanna Lynn Industrimästare
Gustaf Scheja Källarmästare, Fr.o.m. §7 Meddelanden

§1 OFMÖ Erik Iveroth förklarade mötet öppnat kl 12:11.

§2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.

§3 Adjungeringar Inga adjungeringar

§4 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes.

§5 Föregående mötes
protokoll

Styrelsen beslöt

att godkänna protokollet för S13

§6 Beslutsuppföljning Följande beslutsuppföljning var aktuell

# Beslut Genomförs av Beslutat Redovisas
6 Informera sektionen

(affisher, etc) om som-
marphesten den 31:e
maj

Jonatan Jonsson S12 6/5 S13 14/5

8 Skapa en aktuell och
lättuppdaterad funk-
tionärslista

Jonatan Jons-
son, Erik Ive-
roth

S12 6/5 S14 20/5

Jonatan redovisade beslut #6

Styrelsen beslöt

att avföra beslut #6 från beslutsuppföljningen

att skjuta upp redovisningen av beslut #8 till S15, obestämt da-
tum.

§7 Meddelanden Johanna, Jonas och Gustaf hälsade glatt att detta var deras sista
styrelsemöte, och firade med en skål.

Erik meddelade att det var FEMVAKD-storting igår och att som-
maren snart är här.

Jonatan meddelade att det var policymöte om affischering med
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E-sektionen i onsdags.

Erik meddelade att Utedischot organiserats upp ordentligt.

§8 Beslut om inköp Styrelsen beslöt att låta alla inköp av artiklar som tillfaller nytt-
jaren efter dennes avgång från den aktuella funktionärsposten
skall protokollföras av styrelsen. (Detta gäller t.ex. Kockrockar,
Arbetsbyxor m.m.).

Gustaf meddelade att arbetsbyxor köpts in till den tillträdande
Källarmästaren.

§9 Köket Erik meddelade att kommunikationen med hantverkarna är fort-
löpande, och att utrustningen från METOS kommer någon gång
2-4 juni, och att några stycken behövs för att få in det i iDét.

§10 Sommarphest Styrelsen diskuterade sommarphesten

§11 Fotoarkivet Styrelsen beslöt att uppdra dwww att se till att sektionens foto-
arkiv enbart är åtkomligt för inloggade på hemsidan.

§10 Städ Erik deklamerade att nästa år ska det vara städat här

§11 Övrigt Erik efterlyste idéer på hur och när sommarens shiphte skall ge-
nomföras.

§11 OFMA Mötesordförande Erik Iveroth förklarade mötet avslutat kl 12:46

Vid protokollet

Jonatan Jonsson
Mötessekreterare

Justeras

Erik Iveroth
Ordförande
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